
 

 

 مقدمة مىضىع انجليزي سهل وقصير عن الكىيت

Talking about the Arab State of Kuwait is one of the things that 

reinforce the feelings of belonging to that small state with a 

great strategic position. No one can deny the beauty of this 

country despite its dry climate and desert areas 

ّْ اٌسذٌ :الترجمة ث عٓ دٌٚت اٌىٌٛج اٌعشبٍت ِٓ الأِٛس اٌخً حعضص ِشبعش الأخّبء إ

إٌى حٍه اٌذٌٚت اٌصغٍشة ٚراث اٌّىبٔت الاسخشاحٍدٍت اٌعظٍّت، فعٍى اٌشغُ ِٓ صغش 

ِسبزخٙب إلّا أّٔٙب راث ِٛلع حدبسي ُِٙ ٌشبظ ِٕبطك شبٗ اٌدضٌشة اٌعشبٍت ٚاٌشافذٌٓ 

زخٍبط إٌفظ، وّب لا ٌسخطٍع أزذ أْ ٌٕىش ببلاد إٌٙذ، فضلاا عٓ غٕى اٌذٌٚت اٌضخُ بب

 .خّبي حٍه اٌذٌٚت عٍى اٌشغُ ِٓ ِٕبخٙب اٌدبف ِٚسبزبحٙب اٌصسشاٌٚت

 مىضىع انجليزي سهل وقصير عن الكىيت

Kuwait occupies a distinguished position among the countries of 

the Arab world in general and the Arabian Gulf in particular, 

which is located in the northwestern part of it, bordered to the 

north and west by the Republic of Iraq, to the south by the 

Kingdom of Saudi Arabia, and to the east overlooking the 

Arabian Gulf, with an area of about (17,818) km Square, 

inhabited by approximately four and a half million people, most 

of whom are of the Islamic religion and there is a small 

percentage of Christians and Hindus, as the official language in 

the country is Arabic, and the climate of the State of Kuwait is 

characterized by its presence within the desert region with long, 

dry summers and extreme temperatures, The winter is short, 

cold and rainy at times. In the fall, the temperatures are 

relatively lower than the summer, but there is a lot of dust. After 

the discovery of the first oil well in Kuwait in 1936 AD, the 

Burgan field was discovered, which was completed after World 

War II to make Kuwait the most important Oil producers and 

ranks fifth in terms of the largest oil reserves in the world 

عن الكىيت ترجمة مىضىع انجليزي سهل وقصير  

حسخً اٌىٌٛج ِىبٔت ٍِّضة بٍٓ دٚي اٌٛطٓ اٌعشبً عبِت ٚاٌخٍٍح اٌعشبً خبصت، 

ٚاٌخً حمع فً اٌدضء اٌشّبًٌ اٌغشبً ِٕٗ، فٍسذّ٘ب ِٓ اٌشّبي ٚاٌغشة خّٙٛسٌت 



 

 

ًّ عٍى اٌخٍٍح  اٌعشاق، ِٚٓ اٌدٕٛة اٌٍّّىت اٌعشبٍت اٌسعٛدٌت، ِٚٓ اٌششق حط

( وٍٍٛ ِخش ِشبع، ٌٚمٕطٙب ِب ٌمبسة 718171) اٌعشبً، زٍثُ حبٍغ ِسبزخٙب زٛاًٌ

أسبعت ٍٍِْٛ ٚٔصف ٔسّت ِٓ اٌسىبْ، ِعظُّٙ ِٓ اٌذٌٓ الإسلاًِ ٕٚ٘بن ٔسبت 

ّْ اٌٍغت اٌشسٍّت فً اٌبلاد ً٘ اٌٍغت اٌعشبٍت،  ضئٍٍت ِٓ اٌّسٍسٍٍٓ ٚإٌٙذٚط، زٍثُ أ

 وّب ٌخٍّض ِٕبش دٌٚت اٌىٌٛج بٛخٛدٖ ضّٓ الإلٍٍُ اٌصسشاٚي بفصً اٌصٍف

اٌطًٌٛ ٚاٌدبف ٚشذٌذ دسخبث اٌسشاسة، ٚشخبء لصٍش ببسد ِّٚطش فً بعض 

ب فً فصً اٌخشٌف فخمً دسخبث اٌسشاسة ٔسبٍاب عٓ اٌصٍف ٌٚىٓ ٌىثش  ِّ الأزٍبْ، أ

ٍِلادي، حُ  7391فٍٗ اٌغببس، ٚبعذ أْ حُ اوخشبف أٚي بئش ٔفظ فً اٌىٌٛج عبَ 

ٌٍّت اٌثبٍٔت ٌخصبر اٌىٌٛج أُ٘ اوخشبف زمً بشلبْ اٌزي حُ اوّبٌٗ بعذ اٌسشة اٌعب

 .ِٕخدً إٌفظ ٚحسخً اٌّشحبت اٌخبِست ِٓ زٍث أوبش ازخٍبطً ٔفطً فً اٌعبٌُ

مىضىع انجليزي سهل وقصير عن الكىيت خاتمة  

The discovery of oil in the subsoil of Kuwaiti territory was one 

of the most important reasons that made it one of the richest 

countries around the world with a very strong economy, as well 

as diving into pearls, which was the first pillar of the economy 

before the discovery of oil fields, which made it one of the most 

prominent Arab countries, with historical landmarks. The 

ancient and modern, the most important of which is the Kuwait 

Towers, which is a destination for tourists from all over the 

world. 

ٌمذ وبْ اوخشبف إٌفظ فً ببطٓ الأساضً اٌىٌٛخٍت أزذ أُ٘ الأسببة اٌخً  :الترجمة

خعٍخٙب ِٓ أغٕى اٌذٚي زٛي اٌعبٌُ ٚراث الالخصبد اٌمٛي ٌٍغبٌت، فضلاا عٓ اٌغٛص 

الأٌٚى فً الالخصبد لبً اوخشبف زمٛي إٌفظ، ِّب  إٌى اٌٍؤٌؤ اٌزي وبْ سوٍضة اٌذٌٚت

خعٍٙب أزذ أبشص اٌذٚي اٌعشبٍت، ٚراث اٌّعبٌُ اٌخبسٌخٍت اٌمذٌّت ٚاٌسذٌثت ٚأّ٘ٙب 

ا ٌٍسٍبذ ِٓ ِخخٍف أٔسبء اٌعبٌُ  .أبشاج اٌىٌٛج ٚاٌخً حعخبش ِمصذا

 


